
 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
1(32) 

Sammanträdesdatum 

2022-06-20 
 
 

  
 

  

     
 

Plats och tid Stora salen, Kulturhuset, Hudiksvall, måndagen den 20 juni 2022 kl 17:30-21:45 

Beslutande Ledamöter 

Se närvarolista på sida 2 

 Ersättare 

Se närvarolista på sida 2 

Övriga närvarande Se närvarolista på sida 2 

Justerare Lina Johnsson (MP) och Jan-Erik Jonsson (C) 

Justeringens plats och tid Justering genom digital signering via mobilt bankid., 2022-06-23 
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 
Paragrafer §§ 110-129 

 Pia Embretsén  

 Ordförande 
  

 Sven-Åke Thoresen  

 Justerare 
  

 Lina Johnsson Jan-Erik Jonsson 
 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2022-06-20 

Datum då anslaget publiceras 2022-06-23 Datum då anslaget tas bort 2022-07-15 

Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsstaben 
 

Underskrift 
  

 Pia Embretsén  

Kommunfullmäktige
(Signerat, SHA-256 57D0C327E19F5D90FC790987C47904CDFE76A95197840F6F4BBE447487C3BF61)

Sida 1 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
2(32) 

Sammanträdesdatum 
2022-06-20 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Närvarolista 
Beslutande Sven-Åke Thoresen (S), Ordförande 

Mikael Löthstam (S) § 110-112, 114-129 
Stefan Bäckström (S) § 113 
Annika Huber (S) 
Henrik Berglund Persson (S) § 110-112, 
114-129 
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Lilian Holmgren (S) 
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Jonas Holm (M) § 110-112, 114-129 
Emelie Gustafsson (M)§ 113, 117 
Anita Höglund (M) 
Adam Rydstedt (M) 
Torsten Myrgren (M) 110-116, 118-129 
Peter Lagerqvist (M) 
Birgitta Medin (M) 
Kerstin Karlsson (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 
Andréa Bromhed (MP) 
Lina Johnsson (MP) 
 
 

Charliene Kiffer Goude (V) 
Ulrica Högbergh (V) § 110-112, 114-129 
Delshad Saleh (V) § 113 
Alf Norberg (V) 
Olle Jonsson (V) 
Siv Cavallin (V) 
Caroline Schmidt (C) § 110-112, 114-129 
Ingrid Bryntse (C) § 113 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Anton Stark (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Jörgen Bengtson (C) 
Anette Spjutsvik (C) 
Matts Persson (C) 
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Sven Bergström-Trolin (C) 
Bernt Jons (C) 
Erik Jensen (C) 
Lars Sjögren (L) 
Peter Åkerström (KD) 
Lars Österberg (KD) 
Patrik Nilsson (SD) 
Jörgen Eriksson (SD) 
Stefan Nordin (SD) 
Mats-Erik Jonsson (SD) 
Birgitta Johansson (SD) 
Peter Asp-Vilén (SD) 
 

Ersättare  Stefan Bäckström (S) 
Emelie Gustafsson (M) 
Barbro Ryttlinger (MP) 
Ingrid Bryntse (C) 
 

Gunnar Grenholm (C) 
Delshad Saleh (V) 
Lars Berglund (V) 
Kent Sjöberg (KD) 
 

Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén, 
Nämndsekreterare Gunilla Andersson, 
Nämndsekreterare Moa Bäckström 
Kommundirektör Bengt Friberg 
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§ 110 Dnr 2016-000288 - 003 

Ledamöters frågestund 

Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) frågar ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik 
Persson (S): 
"Det har minst sagt varit en turbulent tid inom omsorgen i Hudiksvalls 
kommun den senaste tiden. Fortfarande söker kommunen personal till 
omsorgen.  

Min fråga blir : 

Hur ser situationen ut gällande bemanningen inom omsorgen – säbo, hemtjänst 
och gruppboende -  nu i sommar? " 

 

Ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik Persson (S) svarar: 
I dagsläget saknas det inom särskilt boende och hemtjänst 30-35 vikarier i 
sommar. Inom funktionsnedsättning (gruppboende) saknas ca 20 vikarier nu i 
sommar. 

 

Caroline Schmidt (C) frågar ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik 
Persson (S): 

"För några veckor sedan var samtliga partier inbjudan till ett möte med 
Vårdförbundet gällande situationen för Hemsjukvårdens sjuksköterskesituation.  
Vid det mötet framkom att 8 stycken omvårdsansvariga sjuksköterskor av 20 
sagt upp sig och en sjuksköterska utan omvårdnadsansvar (av de 2 som ska vara 
4) hade även sagt upp sig. 

När jag för någon vecka sen ringde skyddsombudet för Vårdförbundet här i 
Hudiksvalls kommun var hon sjukskriven.  

Min fråga blir : 

Hur ser situationen ut gällande bemanningen inom hemsjukvården nu i 
sommar? " 
 

Ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik Persson (S) svarar: 

I dag saknas bemanning på 22 dag-kvällspass och 11 nattpass. 

Av 30 tjänster är 8 vakanta varav 4 personer är på väg in i systemet. Platserna 
bemannas nu av de som tagit del av erbjudandet om att, mot ersättning, flytta 
sin semester,  hyrsköterskor och pensionärer. 
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§ 111 Dnr 2022-000341 - 042 

Budget samt skattesats 2023 samt plan för 2024-2026 

Kommunfullmäktige beslutar 
att fastställa skattesatsen till 21,61,  

att fastställa fullmäktiges verksamhetsmål,  

att fastställa de finansiella målen för 2023 samt plan för 2024 – 2026,  

att fastställa drift och investeringsbudgeten för 2023 samt plan för 2024 – 2026,  

att Social- och omsorgsnämndens budget tillförs 22 miljoner kronor för riktade 
omställningsåtgärder för 2023 och 2024,  

att Lärandenämnden tillförs 5 miljoner kronor till driftbudgeten 2023 - 2024 för  
inköp av datorer mm,   

att Tekniska nämnden tillförs 1 miljon kronor fördelat med 0,5 miljoner kr per 
år 2023 och 2024 till underhåll av kommunala badplatser, bryggor, grillplatser 
samt spår och leder,  

att Kultur- och fritidsnämnden tillförs 0,8 miljoner kronor för stöd till 
föreningslivet, 0,5 miljoner kronor till ökat stöd till bildningsförbunden årligen, 
samt 0,4 miljoner kronor tillförs 2023 - 2024 till arbetet med mänskliga 
rättigheter och demokrativerkstan.  

att Kommunstyrelsen tillförs 0,5 miljoner kronor till olika insatser inom ramen 
för BiD under 2023 och 2024,  

att arbetet under 2024 ska utvärderas för att se effekterna och resultat av BiD i 
kommunen, som grund för eventuella fortsatta satsningar.  

att ge Kultur- och fritidsnämnden i uppdrag i samverkan med föreningslivet ta 
fram deras kommande investeringsbehov i egna anläggningar de kommande 10 
åren,  

att ge Kultur- och fritidsnämnden och Glysisvallen AB i uppdrag att ta fram en 
plan för investeringsbehoven i kommunala fritidsanläggningar för de 
kommande 10 åren.  

att i investeringsbudgeten avsätta 1,5 miljon kronor till Isbana/multisportarena i 
Borgarparken.  
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Reservationer 
Emot beslutet och till förmån för egna förslag reserverar sig: 

Caroline Schmidt (C), Anton Stark (C), Stina Jonsson (C) Jan-Erik Jonsson (C) 
Jörgen Bengtson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anette Spjutsvik (C), Matts 
Persson (C), Sven Bergström Trolin (C), Bernt Jons (C) och Erik Jensen (C). 

Peter Asp-Vilén (SD), Patrik Nilsson (SD), Jörgen Eriksson (SD), Stefan 
Nordin (SD), Mats-Erik Jonsson (SD) och Birgitta Johansson (SD), 

Ulrica Högbergh (V), Alf Norberg (V), Charliene Kiffer Goude (V), Siv 
Cavallin (V) och Olle Jonsson (V),  

Peter Åkerström (KD) och Lars Österberg (KD).  

Sammanfattning 
Föreligger vid sammanträdet förslag på budget och skattesats 2023 samt plan 
för 2024--2026 samt uppdrag i samband med budget 2023 från respektive 
Socialdemokraterna, Moderaterna och Miljöpartiet (majoriteten), Centerpartiet, 
Vänsterpartiet, Kristdemokraterna samt Sverigedemokraterna.  

Yrkanden 
Mikael Löthstam (S), Jonas Holm (M), Andréa Bromhed (MP), Lars Sjögren 
(L), Bo Nilsson (S), Adam Rydstedt (M), Jim Svensk Larm (S), Henrik Berglund 
Persson (S), Anna-Carin Keisu (S), Lina Johnsson (MP) och Annika Huber (S) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till budget. 

Caroline Schmidt (C), Anton Stark (C), Stina Jonsson (C) Jan-Erik Jonsson (C) 
och Jörgen Bengtson (C) yrkar bifall till centerpartiets förslag till budget. 

Peter Asp-Vilén (SD) och Patrik Nilsson (SD) yrkar bifall till 
sverigedemokraternas förslag till budget. 

Ulrica Högbergh (V), Alf Norberg (V), Charliene Kiffer Goude (V), Siv 
Cavallin (V) och Olle Jonsson (V) yrkar bifall till vänsterpartiets förslag till 
budget. 

Peter Åkerström (KD) yrkar bifall till kristdemokraternas förslag till budget.  

Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall dels till kommunstyrelsens 
förslag till budget, dels till centerpartiets förslag till budget, dels till 
sverigedemokraternas förslag till budget, dels till vänsterpartiets förslag till 
budget och dels till kristdemokraternas förslag till budget, och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till budget. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 106 

Budget och skattesats 2023 samt plan för 2024–2026 samt uppdrag i samband 
med budget, från S, M och MP (majoriteten) 

C:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026  

V:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026  

KD:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026 

SD:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026 

 

Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder och förvaltningar 
Ekonomienheten 
Revisionen 

 

 

Kommunfullmäktige
(Signerat, SHA-256 57D0C327E19F5D90FC790987C47904CDFE76A95197840F6F4BBE447487C3BF61)

Sida 8 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
9(32) 

Sammanträdesdatum 
2022-06-20 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 112 Dnr 2022-000241 - 007 

Granskningsrapport-Årsredovisning 2021 Hudiksvalls 
kommun, revisionsrapport 

Kommunfullmäktige beslutar 
att av rapportens sammanfattning framgår att årsredovisningen har upprättats 
enligt lagens krav och god redovisningssed. Den ger en rättvisande bild av 
verksamhetens resultat och ekonomiska ställning, samt 

att med godkännande överlämna yttrande över rapporten ”Granskning av 
årsredovisning 2021” till revisionen 

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer har granskat Hudiksvalls kommuns 
årsredovisningen 2021. 

Kommunfullmäktige har beslutat att uppdra till kommunstyrelsen att lämna 
yttrande, över revisionens slutsatser och rekommendationer, för att behandlas i 
kommunfullmäktige vid mötet den 26 september 2022. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Kommunrevisionen noterar/rekommenderar följande: 

Inför upprättande av kommande års årsredovisningar säkerställa att 
förvaltningsberättelsen lämnar de upplysningar som gällande lagstiftning och 
RKR´s rekommendation R15 anger 

Svar: Kommunstyrelsen har inget att invända 

Utreda beräkning av pensionsavsättning från KPA med anledning av den reserv 
som finns upptagen i balansräkningen utifrån bedömd osäkerhet i erhållen 
beräkning. 

Svar: Reserveringen har gjorts med hjälp av PWC:s pensionsexperter.  

Kommunstyrelsen bör årligen göra en översyn och bedömning huruvida 
kommunen ska vidta åtgärder för anpassning till RKR´s rekommendation R4 
gällande avskrivning på årets avskrivningar i materiella anläggningstillgångar.                      

Svar: Kommunstyrelsen ska undersöka om det går att genomföra på ett 
tidseffektivt sätt.  

Avsättning för gratifikation till kommunens anställda har skett om 27,1 mkr, 
vilket är en avvikelse mot LKBR och RKR´s rekommendation R9. Av 
rekommendationen framgår att en avsättning ska redovisas i balansräkningen 
om kommunen har en legal förpliktelse på balansdagen. Beslut om att ge 
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personalen gratifikation för arbetsinsatser avseende 2021 fattades vid 
Kommunstyrelsen 2022-02- 08, varvid vi konstaterar att någon legal förpliktelse 
inte förelåg per 2021-12-31. Avvikelsen redovisades öppet i kommunens 
årsredovisning under avsnittet redovisningsprinciper. 

Svar: Kommunstyrelsen valde, trots kunskap om revisionens bedömning, att 
kostnadsföra gratifikationen det år den avser, dvs 2021.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 95 

Allmänna utskottet 2022-05-24 § 88 

Tjänsteutlåtande 

Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 63 

Revisionsrapport 

 

 

Beslutet skickas till 

Revisionen 
Ekonomienheten 
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§ 113 Dnr 2020-000296 - 735 

Begäran om utökad kommunal borgen för Skyttegillet 
(Björkberg) 

Kommunfullmäktige beslutar 
att Hudiksvalls kommun utökar sitt kommunala borgensåtagande till 
Kooperativ hyresrättsförening Skyttegillet i Hudiksvall till högst 400 miljoner 
kronor för finansiering av de beslutade åtgärderna för ett vård- och 
omsorgsboende för äldre med 96 lägenheter 

Sammanfattning 
att lämna kommunal borgen på 312 miljoner kronor till Kooperativ 
hyresrättsförening Skyttegillet i Hudiksvall för finansiering av de beslutade 
åtgärderna för byggande av ett vård- och omsorgsboende för äldre med 96 
lägenheter. Styrelsen för föreningen har nu inkommit med en begäran om 
utökad kommunal borgen till maximalt 400 miljoner kronor. Det ses som en 
förutsättning för att kunna genomföra projektet enligt de planer som förelegat 
och är en gardering för ökade oförutsedda utgifter. Förklaringen är den stora 
kostnadsökning som skett med anledning av kriget i Ukraina och den 
materialbrist som uppstått efter covid 19.  

Med tanke på att det planerade boendet Skyttegillet har bedömts absolut 
nödvändigt i den strukturplan som social- och omsorgsnämnden antagit är det 
viktigt att byggnationerna kommer i gång. Det är dock angeläget att den 
kommunala borgen är att se som ett övre tak och att styrelsen för föreningen 
gör vad som är möjligt för att hålla kostnaderna nere utan att försämra 
förutsättningarna för att uppnå de mål som förelegat med boendet och det antal 
boendeplatser som bestämts.  

Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S), Henrik Berglund Persson (S), Jonas Holm (M), Ulrica 
Högbergh (V) och Caroline Schmidt (C) anmäler jäv och deltar inte vid 
handläggning av och beslut i ärende. 

Mikael Löthstam (S) ersätts av Stefan Bäckström (S). Henrik Berglund Persson 
ersätts inte av någon. Jonas Holm (M) ersätts av Emelie Gustafsson (M). Ulrica 
Högbergh (V) ersätts av Delshad Saleh (V) och Caroline Schmidt (C) ersätts av 
Ingrid Bryntse (C).  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 102 
Tjänsteutlåtande 
 

Beslutet skickas till  
Ekonomienheten 
Bengt Friberg 
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§ 114 Dnr 2022-000212 - 011 

Strukturplan Boende för äldre 2022-2027  
Kommunfullmäktige beslutar 
att anta strukturplanen, Boende för äldre 2022–2027,  

att kommunstyrelsen får i uppdrag att årligen revidera planen i samråd med 
social- och omsorgsnämnden, samt 

att finansieringen beaktas i budgetarbetet.  

Sammanfattning 
Social- och omsorgsnämnden har berett ärendet den 25 mars 2022. På uppdrag 
av social- och omsorgsnämnden och kommunstyrelsen har ett arbete gjorts i 
det så kallade äldreprojektet kring strategiska utvecklingsfrågor för 
äldreomsorgen i Hudiksvalls kommun.  

Kommunfullmäktige beslutade den 28 oktober 2019 om en inriktnings- och 
handlingsplan för åren 2019–2027. Den visade på behov av fler 
trygghetsboenden och nya vård- och omsorgsboenden samt även på 
renoveringsbehoven för kommunens befintliga boenden. Denna strukturplan 
beskriver det fortsatta arbetet med utgångspunkt i inriktnings- och 
handlingsplanen. 

Förslaget till strukturplan fokuseras främst på nuläge och kommande behov av 
platser fram till 2027 inom vård- och omsorgsboende, behovet av 
trygghetsboende samt biståndsbedömt trygghetsboende. Utgångspunkten är 
den av fullmäktige beslutade inriktnings- och handlingsplanen samt förstudien 
om Delsbo med omnejd.  

Yrkanden 
Henrik Berglund Persson (S) och Andrea Bromhed (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 115 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 83 
Tjänsteutlåtande 
Social- och omsorgsnämnden 2022-03-25 § 44 
Strukturplan Boende för äldre 2022-2027 

 

Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Ulrika Wenn 
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§ 115 Dnr 2022-000311 - 024 

Partiell inlösen av intjänad pensionsrätt 2022 
Kommunfullmäktige beslutar 
att partiell inlösen av intjänad pensionsrätt ska ske med ett belopp om ca  
20 miljoner kronor inklusive särskild löneskatt,  

att detta finansieras med medel ur avsatta pensionsmedel, samt 

att den resultatpåverkan detta medför ska vara undantaget balanskravet.      

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommun hade i bokslutet 2021 en pensionsskuld som uppgick till 
583 mkr som avser pensioner intjänade före 1998. Denna pensionsskuld 
redovisas inte i balansräkningen Skulden ligger som ansvarsförbindelse och 
hanterades som ”pay as you go” och därför uppstår kostnaden när den 
utbetalas. Detta sätt att hantera pensionsskulden innebär att nuvarande 
befolkning i Hudiksvalls kommun ska bära pensionsutbetalningar av tidigare 
intjänade pensionsförmåner.  

Sedan 1998 är tjänstepensionen i huvudsak avgiftsbestämd och utbetald till den 
anställdes pensionsförvaltare. För anställda med löner över taket i det allmänna 
pensionssystemet finns det emellertid även en förmånsbestämd pension. Detta 
åtagande redovisas som en skuld men den är till skillnad från den tidigare 
uppbyggda pensionsskulden kostnadsförd. Administrationen av detta sköts 
efter en upphandling av KPA. 

De pengar (190 miljoner kronor) som Hudiksvalls kommun erhöll i samband 
med försäljningen av Hudiksvalls Energiverk AB har kommunen använt till att 
bygga upp en värdepappersportfölj för tryggande av kommande 
pensionsutbetalningar och som vid senaste bokslutet hade ett bokfört värde ca 
281,2 miljoner kronor (även marknadsvärde).  

Kommunen har sedan tidigare upphandlat denna försäkringslösning och det är 
Skandia som är kommunens avtalspart. Kommunen genomförde 2019 en 
partiell inlösen av pensioner på ca 245,6 miljoner kronor hos Skandia. Denna 
tjänsteskrivelse föreslår en påfyllning av den försäkringslösningen.  

Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 96 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 68 
Tjänsteutlåtande 
Försäkringslösning 
 

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Personalenheten 
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§ 116 Dnr 2020-000309 - 103 

Komplettering av inriktningsbeslut om fördjupad 
samverkan mellan Hälsinglands kommuner inom IT-
området 

Kommunfullmäktige beslutar 
att inriktningen för det fortsatta Hälsingegemensamma arbetet med 
verksamhetsutveckling inom IT-drift, ska fördjupas för att senast från  
2026-01-01 bedriva verksamheten gemensamt avseende organisation, IT-
driftprocesser och infrastruktursystem. IT-driften ska utgå ifrån en i möjligaste 
mån gemensam tjänstekatalog och ska i praktiken fungera som en 
tjänsteleverantör till kommunerna, 

att frågan om vilka tjänster som ska levereras som externa molntjänster eller 
genom egen drift avgörs av IT-driftorganisationen i samråd med 
verksamheterna efter dess behov och med beaktande av de säkerhetskrav som 
ställs på kommunerna, 

att kommunstyrelsen ges i uppdrag att tillsammans med övriga Hälsinglands 
kommuner leda arbetet utifrån inriktningsbeslutet och snarast påbörjar 
transformationsprojektet, 

att regelbunden återrapportering om hur arbetet fortskrider ska ske till 
Hälsingerådet och kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 
Hälsingerådet har beslutat om att rekommendera kommunerna att anta ett 
inriktningsbeslut om fördjupad samverkan inom IT-området med fokus på 
infrastruktur och drift. Samtliga Hälsingekommuner utom Ljusdal har fattat 
beslut om det. Ett visst arbete har påbörjats och en utredning har genomförts 
för att ta fram ett förslag till hur man skulle kunna åstadkomma det. 

Utredningen visar tydligt att de som är verksamma inom kommunernas IT-
organisationer liksom kommunernas ledningspersonal ser vikten av att 
samverka. Den konstaterade också att det finns några frågor där det måste 
fattas ytterligare beslut för att på allvar komma vidare. En annan förutsättning 
för att lyckas är att man åstadkommer en bred förankring på alla nivåer i 
kommunernas organisationer och att man skapar en gemensam målbild. En 
avgörande fråga att besvara är givetvis varför man ska samverka.  

Yrkanden 
Bengt-Åke Nilsson (C), Mikael Löthstam (S) och Adam Rydstedt (M) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 114 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 81 
Tjänsteutlåtande 
Kommunstyrelsen 2020-09-15 § 78 

 

Beslutet skickas till 
Bengt Friberg 
Henrik Adestedt 
Hälsingerådet 
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§ 117 Dnr 2021-000085 - 001 

Revidering av bolagsordning och ägardirektiv för 
Fastighets AB Glysis 

Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna bilagd bolagsordning för Fastighets AB Glysis, 

att godkänna bilagt ägardirektiv för Fastighets AB Glysis, samt 

att som ägarinstruktion ge fastighets AB Glysis i uppdrag att genomföra 
byggnation av parkeringshus och lokaler för i huvudsak kommunal verksamhet 
på den nya stadsdelen ”Kattvikskajen”. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige i Hudiksvalls kommun beslutade den 29 mars 2021 (§ 32) 
att revidera bolagsordning och ägardirektiv för Fastighets AB Glysis. Syftet med 
ändringen var att möjliggöra för Fastighets AB Glysis att bygga, äga och 
förvalta lokaler utöver den fastighet man redan har (”Guldsmeden”). 

Beslutet överklagades till förvaltningsrätten i Falun av tre intressenter. Det 
huvudargument som framförs är att kommunen (dess bolag) därmed direkt 
konkurrerar med privata fastighetsbolag vilket enligt de klagande är i strid med 
kommunallagens 2 kap 7 §. 

Förvaltningsrätten meddelade dom i frågan den 9 maj vilket innebär att man 
upphäver kommunfullmäktiges beslut från den 29 mars när det gäller 
revideringarna av bolagsordningen och ägardirektivet. Man upphäver också 
beslutet ”Ägarinstruktion för Fastighets AB Glysis” i den del som avser 
uppdraget att bygga kontor. Däremot avslår man klagandes begäran att också 
upphäva beslutet om byggnation av parkeringshus. 

Eftersom kommunen och dess bolag får bygga, äga och förvalta lokaler där 
man i huvudsak bedriver egen kommunal verksamhet föreslås ändringarna av 
ägardirektivet, bolagsordningen och ägarinstruktionen justeras så att detta 
tydligt framgår. I sammanhanget kan tydliggöras att de hyresgäster som är 
aktuella i fastigheten är verksamheter som ingår i den kommunala koncernen. 
Någon uthyrning till privata aktörer är således inte aktuellt.  

Beslutsgång 
Torsten Myrgren (M) anmäler jäv och deltar inte vid handläggning av och 
beslut i ärendet. Han ersätts av Emelie Gustafsson (M).  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 111 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 87 
Tjänsteutlåtande 
Ägardirektiv 
Ägarinstruktion 
Bolagsordning 
Dom förvaltningsrätten 

 

 

Beslutet skickas till 
Bengt Friberg 
Ulrika Wenn 
Fastighets AB Glysis 
Annika Lindfors 

 

 

Kommunfullmäktige
(Signerat, SHA-256 57D0C327E19F5D90FC790987C47904CDFE76A95197840F6F4BBE447487C3BF61)

Sida 19 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
20(32) 

Sammanträdesdatum 
2022-06-20 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 118 Dnr 2022-000106 - 450 

Revidering "Föreskrifter om hantering av avfall under 
kommunalt ansvar för Hudiksvalls kommun" 

Kommunfullmäktige beslutar 
att antaga reviderade föreskrifter om hantering av avfall under kommunalt 
ansvar.  

Sammanfattning 
För varje kommun ska det enligt 15 kap 41§ i Miljöbalken finnas en 
renhållningsordning som ska innehålla de föreskrifter som gäller för 
kommunens avfallshantering och en avfallsplan. Förslaget till reviderade 
Föreskrifter har nu i enlighet med Miljöbalken (15 kap 41§) varit utställt i 6 
veckor och även skickats till berörda instanser enligt missiv. Fyra svar har 
inkommit (se bilagor). Tre stycken utan särskilda yttranden. Miljönämnden har 
lämnat tre stycken förslag i sitt yttrande och föreskrifterna har ändrats i enlighet 
med nämndens påpekande.  

Yrkanden 
Bengt-Åke Nilsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-0607 § 116 

Planutskottet 2022-05-31 §80 

Tjänsteutlåtande 

Föreskrifter 

Yttrande Länsstyrelsen 

Yttrande Tekniska nämnden 

Yttrande Stena Recycling AB 

Yttrande Norrhälsinge miljökontor 

Missiv 

 

Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
Tekniska nämnden 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 
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§ 119 Dnr 2021-000276 - 040 

Inköps- och upphandlingspolicy för Hudiksvalls 
kommun 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anta inköps-upphandlingspolicyn.  

Sammanfattning 
Fr o m 1 jan 2020 har Kommunalförbundet Inköp Gävleborg upphört att vara 
upphandlande myndighet för medlemskommunerna. I och med att Inköp 
Gävleborg upphör att vara upphandlande myndighet återgick ansvaret för detta 
till respektive kommun. Samtidigt startade ett nätverkssamarbete, 
Inköpssamverkan Mitt inom upphandling- och inköpsfrågor mellan 
Hälsinglands kommuner. Styrgruppen för Inköpssamverkan Mitt har under 
oktober 2021 tagit fram ett förslag till en gemensam upphandlingspolicy, som 
ska ligga till grund till föreslagen inköpspolicy. Av inköpspolicyn framgår att 
Hudiksvalls kommun ska genom strategiska överväganden i upphandlings- och 
inköpsprocessen driva samhällsutvecklingen i en hållbar riktning och bidra till 
en effektivare användning av kommunens resurser.  

Inköp är ett strategiskt viktigt verktyg som ska bidra till att kommunens mål 
uppfylls över tid För att kunna uppnå detta ska kommunens inköp av varor, 
tjänster och entreprenader genomsyras av samverkan, effektivitet, kompetens, 
rättssäkerhet, objektivitet, affärsmässighet, konkurrens och en ekologisk, social 
och ekonomisk hållbar utveckling.     

Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 117 

Allmänna utskottet 2022-05-24 § 82 

Tjänsteutlåtande 

Inköpspolicy 
 

Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 
Ekonomienheten 
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§ 120 Dnr 2022-000245 - 042 

Årsredovisning och revisionsberättelse 2021 
Samordningsförbundet Gävleborg 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse att kommunalförbundet bedrivit verksamheten i förhållande till det 
ändamål kommunfullmäktige har fastställt, 

att verksamheten utförs inom de kommunala befogenheterna, samt 

att godkänna årsredovisningen och revisionsberättelse och lägga dem till 
handlingarna.  

Sammanfattning 
Enligt kommunallagen 6 kap 1 § har kommunstyrelsen uppsiktsplikt över 
kommunalförbund som kommunen är medlem i. Hudiksvalls kommun är 
medlem i Samordningsförbundet Gävleborg. Kommunstyrelsen ska årligen 
bedöma om förbundets verksamhet varit förenligt med ändamålet enligt 
förbundsordningen. 

Förbundet har tretton medlemmar; Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen, 
Region Gävleborg och kommunerna Bollnäs, Gävle, Hofors, Hudiksvall, 
Ljusdal, Nordanstig, Ockelbo, Ovanåker, Sandviken samt Söderhamn.  

Förbundets ändamål är att inom det geografiska området för Gävleborgs län 
svara för en finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet. Syftet är att 
underlätta och förbättra möjligheterna till egen försörjning för individer som är 
i behov av samordnade rehabiliteringsinsatser. Syftet är också att arbeta med 
samordnade förebyggande insatser. Förbundet ska sträva efter en effektiv 
användning av gemensamma resurser.  

I revisionsberättelsen för 2021 görs bedömningen att styrelsen i 
Samordningsförbund Gävleborg bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt 
och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt att den interna 
kontrollen har varit tillräcklig. Vidare att räkenskaperna i allt väsentligt är 
rättvisande och att årsredovisningen har upprättats i enlighet med tillämpliga 
delar av lagen om kommunal bokföring och redovisning och god 
redovisningssed. Revisorerna tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas 
ansvarsfrihet. 

Granskningen av årsredovisningen, revisionsberättelsen och revisionsrapporten 
har genomförts av kommunledningsförvaltningen.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 110 

Allmänna utskottet 2022-05-24 § 77 

Tjänsteutlåtande 

Årsredovisning 2021 

Revisionsberättelse, samordningsförbundet 

Revisionsberättelse, KPMG 

Granskning av årsredovisning 

Rapport god ekonomisk hushållning 

 

Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 
Samordningsförbund Gävleborg 
Ekonomienheten 
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§ 121 Dnr 2022-000063 - 012 

Konkretisering av de tre övergripande målen kopplat 
till Agenda 2030 
Kommunfullmäktige beslutar 
att anta revidering av styrdokumentet Konkretisering av de övergripande målen 
med tillhörande indikatorer, innefattar Agenda 2030.  

Sammanfattning 
Kommunen har arbetat med att koppla kommunens vision och 
konkretiseringen av de övergripande målen till Agenda 2030. Flera av de 
indikatorer som kommunen använder i kommunens styrsystem återfinns bland 
KOLADAs indikatorer för att följa upp målen i Agenda 2030. Länk till 
KOLADA återfinns på kommunens hemsida om hållbarhetsarbete Hållbarhet. 

Hudiksvall är en ekokommun sedan 2002 och 2014-05-26 beslutade kommun-
fullmäktige om att delta i projektet Hållbar kommun- och regionutveckling för 
att arbeta med att tillämpa hållbarhetsprinciperna som utgör grunden för eko-
kommunarbetet. Deltagande i projektet har bidragit till att på ett tydligt sätt 
väva ihop kommunens arbete med den ekologiska hållbarheten och den sociala 
hållbarheten då det inte går att bortse från någon del av dessa om målen i 
Agenda 2030 ska kunna uppnås. Kommunens arbetssätt att tillämpa 
hållbarhetsprinciperna beskriver hur kommunen ska arbeta för att bidra till 
Agenda 2030.  

I kommunens kommande övergripande uppföljningsarbete bör en 
återkommande samlad uppföljning presenteras utifrån de indikatorer som 
Rådet för främjande av kommunala analyser har tagit fram som stöd för 
kommuners genomförande av Agenda 2030. 

Yrkanden 
Stina Jonsson (C), Lina Johnsson (MP), Adam Rydstedt (M) och Annika HUber 
(S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 119 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 84 
Tjänsteutlåtande 
Agenda 2030  

 

Beslutet skickas till 
Annika Lindfors 
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§ 122 Dnr 2022-000385 - 110 

Avsägelse från uppdrag som ledamot i 
kommunstyrelsen, Patrik Nilsson (SD) 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Patrik Nilssons anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot i 
kommunstyrelsen, samt 

att till ny ledamot utse Peter Asp-Vilén (SD).  

Sammanfattning 
Patrik Nilsson (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.  

Beslutsunderlag 
Avsägelse 

 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Patrik Nilsson 
Peter Asp Vilén 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 
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§ 123 Dnr 2022-000386 - 110 

Avsägelse från uppdrag som oppositionsråd, Patrik 
Nilsson (SD) 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Patrik Nilssons anhållan om entledigande från uppdrag som 
oppositionsråd för sverigedemokraterna från och med 5 juli 2022, sam 

att till nytt oppositionsråd från och med 5 juli 2022 utse Peter Asp-Vilén (SD).  

Sammanfattning 
Patrik Nilsson (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag från och 
med 5 juli 2022.  

Beslutsunderlag 
Avsägelse 

 

Beslutet skickas till 

Patrik Nilsson 
Peter Asp Vilén 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 
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§ 124 Dnr 2022-000387 - 110 

Avsägelse från uppdrag som ledamot i demokrati- 
och kvalitetsberedningen, Patrik Nilsson (SD) 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Patrik Nilssons anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot i 
demokrati- och kvalitetsberedningen, samt 

att till ny ledamot utse Peter Asp-Vilén (SD).  

Sammanfattning 
Patrik Nilsson (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.     

Beslutsunderlag 
 Avsägelse    

 

Beslutet skickas till 

Demokrati- och kvalitetsberedningen 
Patrik Nilsson 
Peter Asp Vilén 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 
Annika Lindfors 
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§ 125 Dnr 2022-000185 - 008 

Motion - in och utfarten vid handelsområdet Medskog 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse motionen vara besvarad.   

Reservationer 
Emot beslutet reserverar sig: 

Caroline Schmidt (C), Anton Stark (C), Stina Jonsson (C) Jan-Erik Jonsson (C) 
Jörgen Bengtson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anette Spjutsvik (C), Matts 
Persson (C), Sven Bergström Trolin (C), Bernt Jons (C) och Erik Jensen (C).  

Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) har väckt en motion om att kommunen ska samla alla 
berörda aktörer för problematiken vid Medskogs handelsområde för att 
diskutera ett hållbart ekonomiskt alternativ. Motionen anses vara besvarad 
utifrån de olika insatser som kommunen redan genomfört och samtidigt som 
det är viktigt att de aktörer som är ansvariga för att lösa problemen kliver fram.  

Yrkanden 
Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till motionen. 

Mikael Löthstam (S), Jonas Holm (M) och Andrèa Bromhed (MP) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 

Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Caroline Schmidts förslag, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 127 

Planutskottet 2022-05-31 § 84 

Tjänsteutlåtande 

Motion 

 

Beslutet skickas till 
Caroline Schmidt 
Hans Gyllow 

Kommunfullmäktige
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§ 126 Dnr 2018-000207 - 008 

Motion om Teknikcentrum för alla 

Kommunfullmäktige beslutar 
att avslå motionen.  

Sammanfattning 
Peter Åkerström (KD) har väckt en motion om att utreda förutsättningarna för 
att skapa ett Teknikcentrum som, särskilt hos barn och unga, väcker intresse för 
teknik och naturvetenskap och som i förlängningen kan leda till ökat 
entreprenörskap. Motionen innehåller även förslag om ett museum där 
Hudiksvalls tekniska historia presenteras samt samarbeten med akademi och 
näringsliv. Motionen avslås främst med hänsyn till att det redan pågår ett 
omfattande arbete och samarbete inom teknikområdet och att ett 
Teknikcentrum skulle kräva stora personella och ekonomiska resurser.  

Yrkanden 
Lars Österberg (KD) yrkar bifall till motionen. 

Jonas Holm (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Lars Österbergs förslag, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 128 

Planutskottet 2022-05-31 § 85 

Tjänsteutlåtande 

Motion 

 

Beslutet skickas till 
Peter Åkerström 
Hans Gyllow 
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§ 127 Dnr 2021-000596 - 008 

Motion - Anlägg blomsterängar för pollinerande 
insekters överlevnad 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse motionen besvarad.  

Sammanfattning 
I november 2021 inkom Kent Sjöberg, Peter Åkerström, Lars Österberg och 
David Lindelöf, samtliga kristdemokraterna, med en motion om anläggning av 
blomsterängar. 

Arbete för att främja den biologiska mångfalden är mycket viktigt. Kommunen 
har sedan många år ett arbete för att främja ängsväxter och de insekter som är 
kopplade till dessa. Det befintliga arbetet bidrar i rätt riktning men det skulle 
behövas mer arbete. Inga specifika resurser för ett sådant arbete finns avsatta 
utan det arbetet har skett inom budget samt med visst nationellt stöd i form av 
jordbrukarstöd samt lokalt naturvårdsbidrag (LONA) för specifika insatser i 
projektet, Pollineringsprojekt Hudiksvall 2020-2022. 

Yrkanden 
Lars Österberg (KD), Ulrica Högbergh (V) och Annika Huber (S) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 126 

Allmänna utskottet 2022-05-24 § 89 

Tjänsteutlåtande 

Motion 

 

Beslutet skickas till 
Peter Åkerström 
Lars Österberg 
Åsa Terent 
Tekniska nämnden 
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§ 128 Dnr 2016-000106 - 030 

Meddelanden om väckta motioner 

Kommunfullmäktige beslutar 
att meddelandena läggs till handlingarna 

Sammanfattning 
1. Motion - initiativ till en samägd solcellspark. Dnr 2022-000371 008 

2. Motion - ”Ko på rot” – en väg till mer lokala råvaror i kommunens 
verksamheter. Dnr 2022-383 008 

 

Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 
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§ 129 Dnr 2016-000105 - 030 

Delegationsbeslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut. 

Sammanfattning 
Byggnadsnämnden 2022-05-17 

Kommunstyrelsen 2022-05-10 

Kultur- och fritidsnämnden 2022-05-19 

Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2022-05-25 

Social- och omsorgsnämnden 2022-05-19 

Valnämnden 2022-06-07 

Kommunfullmäktige
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Närvarolista 
Beslutande Sven-Åke Thoresen (S), Ordförande 


Mikael Löthstam (S) § 110-112, 114-129 
Stefan Bäckström (S) § 113 
Annika Huber (S) 
Henrik Berglund Persson (S) § 110-112, 
114-129 
Ingvar Persson (S) 
Daniel Fors (S) 
Kerstin Rask (S) 
Lena Hallqvist (S) 
Bo Nilsson (S) 
Anna-Carin Keisu (S) 
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Agneta Brendt (S) 
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Lotta Beiersdorf (S) 
Rolf Sundell (S) 
Jonas Holm (M) § 110-112, 114-129 
Emelie Gustafsson (M)§ 113, 117 
Anita Höglund (M) 
Adam Rydstedt (M) 
Torsten Myrgren (M) 110-116, 118-129 
Peter Lagerqvist (M) 
Birgitta Medin (M) 
Kerstin Karlsson (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 
Andréa Bromhed (MP) 
Lina Johnsson (MP) 
 
 


Charliene Kiffer Goude (V) 
Ulrica Högbergh (V) § 110-112, 114-129 
Delshad Saleh (V) § 113 
Alf Norberg (V) 
Olle Jonsson (V) 
Siv Cavallin (V) 
Caroline Schmidt (C) § 110-112, 114-129 
Ingrid Bryntse (C) § 113 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Anton Stark (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Jörgen Bengtson (C) 
Anette Spjutsvik (C) 
Matts Persson (C) 
Stina Åström Jonsson (C) 
Sven Bergström-Trolin (C) 
Bernt Jons (C) 
Erik Jensen (C) 
Lars Sjögren (L) 
Peter Åkerström (KD) 
Lars Österberg (KD) 
Patrik Nilsson (SD) 
Jörgen Eriksson (SD) 
Stefan Nordin (SD) 
Mats-Erik Jonsson (SD) 
Birgitta Johansson (SD) 
Peter Asp-Vilén (SD) 
 


Ersättare  Stefan Bäckström (S) 
Emelie Gustafsson (M) 
Barbro Ryttlinger (MP) 
Ingrid Bryntse (C) 
 


Gunnar Grenholm (C) 
Delshad Saleh (V) 
Lars Berglund (V) 
Kent Sjöberg (KD) 
 


Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén, 
Nämndsekreterare Gunilla Andersson, 
Nämndsekreterare Moa Bäckström 
Kommundirektör Bengt Friberg 
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§ 110 Dnr 2016-000288 - 003 


Ledamöters frågestund 


Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) frågar ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik 
Persson (S): 
"Det har minst sagt varit en turbulent tid inom omsorgen i Hudiksvalls 
kommun den senaste tiden. Fortfarande söker kommunen personal till 
omsorgen.  


Min fråga blir : 


Hur ser situationen ut gällande bemanningen inom omsorgen – säbo, hemtjänst 
och gruppboende -  nu i sommar? " 


 


Ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik Persson (S) svarar: 
I dagsläget saknas det inom särskilt boende och hemtjänst 30-35 vikarier i 
sommar. Inom funktionsnedsättning (gruppboende) saknas ca 20 vikarier nu i 
sommar. 


 


Caroline Schmidt (C) frågar ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik 
Persson (S): 


"För några veckor sedan var samtliga partier inbjudan till ett möte med 
Vårdförbundet gällande situationen för Hemsjukvårdens sjuksköterskesituation.  
Vid det mötet framkom att 8 stycken omvårdsansvariga sjuksköterskor av 20 
sagt upp sig och en sjuksköterska utan omvårdnadsansvar (av de 2 som ska vara 
4) hade även sagt upp sig. 


När jag för någon vecka sen ringde skyddsombudet för Vårdförbundet här i 
Hudiksvalls kommun var hon sjukskriven.  


Min fråga blir : 


Hur ser situationen ut gällande bemanningen inom hemsjukvården nu i 
sommar? " 
 


Ordförande i social- och omsorgsnämnden Henrik Persson (S) svarar: 


I dag saknas bemanning på 22 dag-kvällspass och 11 nattpass. 


Av 30 tjänster är 8 vakanta varav 4 personer är på väg in i systemet. Platserna 
bemannas nu av de som tagit del av erbjudandet om att, mot ersättning, flytta 
sin semester,  hyrsköterskor och pensionärer. 
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§ 111 Dnr 2022-000341 - 042 


Budget samt skattesats 2023 samt plan för 2024-2026 


Kommunfullmäktige beslutar 
att fastställa skattesatsen till 21,61,  


att fastställa fullmäktiges verksamhetsmål,  


att fastställa de finansiella målen för 2023 samt plan för 2024 – 2026,  


att fastställa drift och investeringsbudgeten för 2023 samt plan för 2024 – 2026,  


att Social- och omsorgsnämndens budget tillförs 22 miljoner kronor för riktade 
omställningsåtgärder för 2023 och 2024,  


att Lärandenämnden tillförs 5 miljoner kronor till driftbudgeten 2023 - 2024 för  
inköp av datorer mm,   


att Tekniska nämnden tillförs 1 miljon kronor fördelat med 0,5 miljoner kr per 
år 2023 och 2024 till underhåll av kommunala badplatser, bryggor, grillplatser 
samt spår och leder,  


att Kultur- och fritidsnämnden tillförs 0,8 miljoner kronor för stöd till 
föreningslivet, 0,5 miljoner kronor till ökat stöd till bildningsförbunden årligen, 
samt 0,4 miljoner kronor tillförs 2023 - 2024 till arbetet med mänskliga 
rättigheter och demokrativerkstan.  


att Kommunstyrelsen tillförs 0,5 miljoner kronor till olika insatser inom ramen 
för BiD under 2023 och 2024,  


att arbetet under 2024 ska utvärderas för att se effekterna och resultat av BiD i 
kommunen, som grund för eventuella fortsatta satsningar.  


att ge Kultur- och fritidsnämnden i uppdrag i samverkan med föreningslivet ta 
fram deras kommande investeringsbehov i egna anläggningar de kommande 10 
åren,  


att ge Kultur- och fritidsnämnden och Glysisvallen AB i uppdrag att ta fram en 
plan för investeringsbehoven i kommunala fritidsanläggningar för de 
kommande 10 åren.  


att i investeringsbudgeten avsätta 1,5 miljon kronor till Isbana/multisportarena i 
Borgarparken.  
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Reservationer 
Emot beslutet och till förmån för egna förslag reserverar sig: 


Caroline Schmidt (C), Anton Stark (C), Stina Jonsson (C) Jan-Erik Jonsson (C) 
Jörgen Bengtson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anette Spjutsvik (C), Matts 
Persson (C), Sven Bergström Trolin (C), Bernt Jons (C) och Erik Jensen (C). 


Peter Asp-Vilén (SD), Patrik Nilsson (SD), Jörgen Eriksson (SD), Stefan 
Nordin (SD), Mats-Erik Jonsson (SD) och Birgitta Johansson (SD), 


Ulrica Högbergh (V), Alf Norberg (V), Charliene Kiffer Goude (V), Siv 
Cavallin (V) och Olle Jonsson (V),  


Peter Åkerström (KD) och Lars Österberg (KD).  


Sammanfattning 
Föreligger vid sammanträdet förslag på budget och skattesats 2023 samt plan 
för 2024--2026 samt uppdrag i samband med budget 2023 från respektive 
Socialdemokraterna, Moderaterna och Miljöpartiet (majoriteten), Centerpartiet, 
Vänsterpartiet, Kristdemokraterna samt Sverigedemokraterna.  


Yrkanden 
Mikael Löthstam (S), Jonas Holm (M), Andréa Bromhed (MP), Lars Sjögren 
(L), Bo Nilsson (S), Adam Rydstedt (M), Jim Svensk Larm (S), Henrik Berglund 
Persson (S), Anna-Carin Keisu (S), Lina Johnsson (MP) och Annika Huber (S) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till budget. 


Caroline Schmidt (C), Anton Stark (C), Stina Jonsson (C) Jan-Erik Jonsson (C) 
och Jörgen Bengtson (C) yrkar bifall till centerpartiets förslag till budget. 


Peter Asp-Vilén (SD) och Patrik Nilsson (SD) yrkar bifall till 
sverigedemokraternas förslag till budget. 


Ulrica Högbergh (V), Alf Norberg (V), Charliene Kiffer Goude (V), Siv 
Cavallin (V) och Olle Jonsson (V) yrkar bifall till vänsterpartiets förslag till 
budget. 


Peter Åkerström (KD) yrkar bifall till kristdemokraternas förslag till budget.  


Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall dels till kommunstyrelsens 
förslag till budget, dels till centerpartiets förslag till budget, dels till 
sverigedemokraternas förslag till budget, dels till vänsterpartiets förslag till 
budget och dels till kristdemokraternas förslag till budget, och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag till budget. 


  







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
8(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 106 


Budget och skattesats 2023 samt plan för 2024–2026 samt uppdrag i samband 
med budget, från S, M och MP (majoriteten) 


C:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026  


V:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026  


KD:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026 


SD:s förslag till budget 2023 samt plan för 2024–2026 


 


Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder och förvaltningar 
Ekonomienheten 
Revisionen 
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§ 112 Dnr 2022-000241 - 007 


Granskningsrapport-Årsredovisning 2021 Hudiksvalls 
kommun, revisionsrapport 


Kommunfullmäktige beslutar 
att av rapportens sammanfattning framgår att årsredovisningen har upprättats 
enligt lagens krav och god redovisningssed. Den ger en rättvisande bild av 
verksamhetens resultat och ekonomiska ställning, samt 


att med godkännande överlämna yttrande över rapporten ”Granskning av 
årsredovisning 2021” till revisionen 


Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer har granskat Hudiksvalls kommuns 
årsredovisningen 2021. 


Kommunfullmäktige har beslutat att uppdra till kommunstyrelsen att lämna 
yttrande, över revisionens slutsatser och rekommendationer, för att behandlas i 
kommunfullmäktige vid mötet den 26 september 2022. 


Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Kommunrevisionen noterar/rekommenderar följande: 


Inför upprättande av kommande års årsredovisningar säkerställa att 
förvaltningsberättelsen lämnar de upplysningar som gällande lagstiftning och 
RKR´s rekommendation R15 anger 


Svar: Kommunstyrelsen har inget att invända 


Utreda beräkning av pensionsavsättning från KPA med anledning av den reserv 
som finns upptagen i balansräkningen utifrån bedömd osäkerhet i erhållen 
beräkning. 


Svar: Reserveringen har gjorts med hjälp av PWC:s pensionsexperter.  


Kommunstyrelsen bör årligen göra en översyn och bedömning huruvida 
kommunen ska vidta åtgärder för anpassning till RKR´s rekommendation R4 
gällande avskrivning på årets avskrivningar i materiella anläggningstillgångar.                      


Svar: Kommunstyrelsen ska undersöka om det går att genomföra på ett 
tidseffektivt sätt.  


Avsättning för gratifikation till kommunens anställda har skett om 27,1 mkr, 
vilket är en avvikelse mot LKBR och RKR´s rekommendation R9. Av 
rekommendationen framgår att en avsättning ska redovisas i balansräkningen 
om kommunen har en legal förpliktelse på balansdagen. Beslut om att ge 
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personalen gratifikation för arbetsinsatser avseende 2021 fattades vid 
Kommunstyrelsen 2022-02- 08, varvid vi konstaterar att någon legal förpliktelse 
inte förelåg per 2021-12-31. Avvikelsen redovisades öppet i kommunens 
årsredovisning under avsnittet redovisningsprinciper. 


Svar: Kommunstyrelsen valde, trots kunskap om revisionens bedömning, att 
kostnadsföra gratifikationen det år den avser, dvs 2021.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 95 


Allmänna utskottet 2022-05-24 § 88 


Tjänsteutlåtande 


Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 63 


Revisionsrapport 


 


 


Beslutet skickas till 


Revisionen 
Ekonomienheten 
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§ 113 Dnr 2020-000296 - 735 


Begäran om utökad kommunal borgen för Skyttegillet 
(Björkberg) 


Kommunfullmäktige beslutar 
att Hudiksvalls kommun utökar sitt kommunala borgensåtagande till 
Kooperativ hyresrättsförening Skyttegillet i Hudiksvall till högst 400 miljoner 
kronor för finansiering av de beslutade åtgärderna för ett vård- och 
omsorgsboende för äldre med 96 lägenheter 


Sammanfattning 
att lämna kommunal borgen på 312 miljoner kronor till Kooperativ 
hyresrättsförening Skyttegillet i Hudiksvall för finansiering av de beslutade 
åtgärderna för byggande av ett vård- och omsorgsboende för äldre med 96 
lägenheter. Styrelsen för föreningen har nu inkommit med en begäran om 
utökad kommunal borgen till maximalt 400 miljoner kronor. Det ses som en 
förutsättning för att kunna genomföra projektet enligt de planer som förelegat 
och är en gardering för ökade oförutsedda utgifter. Förklaringen är den stora 
kostnadsökning som skett med anledning av kriget i Ukraina och den 
materialbrist som uppstått efter covid 19.  


Med tanke på att det planerade boendet Skyttegillet har bedömts absolut 
nödvändigt i den strukturplan som social- och omsorgsnämnden antagit är det 
viktigt att byggnationerna kommer i gång. Det är dock angeläget att den 
kommunala borgen är att se som ett övre tak och att styrelsen för föreningen 
gör vad som är möjligt för att hålla kostnaderna nere utan att försämra 
förutsättningarna för att uppnå de mål som förelegat med boendet och det antal 
boendeplatser som bestämts.  


Beslutsgång 
Mikael Löthstam (S), Henrik Berglund Persson (S), Jonas Holm (M), Ulrica 
Högbergh (V) och Caroline Schmidt (C) anmäler jäv och deltar inte vid 
handläggning av och beslut i ärende. 


Mikael Löthstam (S) ersätts av Stefan Bäckström (S). Henrik Berglund Persson 
ersätts inte av någon. Jonas Holm (M) ersätts av Emelie Gustafsson (M). Ulrica 
Högbergh (V) ersätts av Delshad Saleh (V) och Caroline Schmidt (C) ersätts av 
Ingrid Bryntse (C).  







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
12(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 102 
Tjänsteutlåtande 
 


Beslutet skickas till  
Ekonomienheten 
Bengt Friberg 
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§ 114 Dnr 2022-000212 - 011 


Strukturplan Boende för äldre 2022-2027  
Kommunfullmäktige beslutar 
att anta strukturplanen, Boende för äldre 2022–2027,  


att kommunstyrelsen får i uppdrag att årligen revidera planen i samråd med 
social- och omsorgsnämnden, samt 


att finansieringen beaktas i budgetarbetet.  


Sammanfattning 
Social- och omsorgsnämnden har berett ärendet den 25 mars 2022. På uppdrag 
av social- och omsorgsnämnden och kommunstyrelsen har ett arbete gjorts i 
det så kallade äldreprojektet kring strategiska utvecklingsfrågor för 
äldreomsorgen i Hudiksvalls kommun.  


Kommunfullmäktige beslutade den 28 oktober 2019 om en inriktnings- och 
handlingsplan för åren 2019–2027. Den visade på behov av fler 
trygghetsboenden och nya vård- och omsorgsboenden samt även på 
renoveringsbehoven för kommunens befintliga boenden. Denna strukturplan 
beskriver det fortsatta arbetet med utgångspunkt i inriktnings- och 
handlingsplanen. 


Förslaget till strukturplan fokuseras främst på nuläge och kommande behov av 
platser fram till 2027 inom vård- och omsorgsboende, behovet av 
trygghetsboende samt biståndsbedömt trygghetsboende. Utgångspunkten är 
den av fullmäktige beslutade inriktnings- och handlingsplanen samt förstudien 
om Delsbo med omnejd.  


Yrkanden 
Henrik Berglund Persson (S) och Andrea Bromhed (MP) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 115 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 83 
Tjänsteutlåtande 
Social- och omsorgsnämnden 2022-03-25 § 44 
Strukturplan Boende för äldre 2022-2027 


 


Beslutet skickas till 
Social- och omsorgsnämnden 
Ulrika Wenn 
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§ 115 Dnr 2022-000311 - 024 


Partiell inlösen av intjänad pensionsrätt 2022 
Kommunfullmäktige beslutar 
att partiell inlösen av intjänad pensionsrätt ska ske med ett belopp om ca  
20 miljoner kronor inklusive särskild löneskatt,  


att detta finansieras med medel ur avsatta pensionsmedel, samt 


att den resultatpåverkan detta medför ska vara undantaget balanskravet.      


Sammanfattning 
Hudiksvalls kommun hade i bokslutet 2021 en pensionsskuld som uppgick till 
583 mkr som avser pensioner intjänade före 1998. Denna pensionsskuld 
redovisas inte i balansräkningen Skulden ligger som ansvarsförbindelse och 
hanterades som ”pay as you go” och därför uppstår kostnaden när den 
utbetalas. Detta sätt att hantera pensionsskulden innebär att nuvarande 
befolkning i Hudiksvalls kommun ska bära pensionsutbetalningar av tidigare 
intjänade pensionsförmåner.  


Sedan 1998 är tjänstepensionen i huvudsak avgiftsbestämd och utbetald till den 
anställdes pensionsförvaltare. För anställda med löner över taket i det allmänna 
pensionssystemet finns det emellertid även en förmånsbestämd pension. Detta 
åtagande redovisas som en skuld men den är till skillnad från den tidigare 
uppbyggda pensionsskulden kostnadsförd. Administrationen av detta sköts 
efter en upphandling av KPA. 


De pengar (190 miljoner kronor) som Hudiksvalls kommun erhöll i samband 
med försäljningen av Hudiksvalls Energiverk AB har kommunen använt till att 
bygga upp en värdepappersportfölj för tryggande av kommande 
pensionsutbetalningar och som vid senaste bokslutet hade ett bokfört värde ca 
281,2 miljoner kronor (även marknadsvärde).  


Kommunen har sedan tidigare upphandlat denna försäkringslösning och det är 
Skandia som är kommunens avtalspart. Kommunen genomförde 2019 en 
partiell inlösen av pensioner på ca 245,6 miljoner kronor hos Skandia. Denna 
tjänsteskrivelse föreslår en påfyllning av den försäkringslösningen.  


Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 96 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 68 
Tjänsteutlåtande 
Försäkringslösning 
 


Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
Personalenheten 
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§ 116 Dnr 2020-000309 - 103 


Komplettering av inriktningsbeslut om fördjupad 
samverkan mellan Hälsinglands kommuner inom IT-
området 


Kommunfullmäktige beslutar 
att inriktningen för det fortsatta Hälsingegemensamma arbetet med 
verksamhetsutveckling inom IT-drift, ska fördjupas för att senast från  
2026-01-01 bedriva verksamheten gemensamt avseende organisation, IT-
driftprocesser och infrastruktursystem. IT-driften ska utgå ifrån en i möjligaste 
mån gemensam tjänstekatalog och ska i praktiken fungera som en 
tjänsteleverantör till kommunerna, 


att frågan om vilka tjänster som ska levereras som externa molntjänster eller 
genom egen drift avgörs av IT-driftorganisationen i samråd med 
verksamheterna efter dess behov och med beaktande av de säkerhetskrav som 
ställs på kommunerna, 


att kommunstyrelsen ges i uppdrag att tillsammans med övriga Hälsinglands 
kommuner leda arbetet utifrån inriktningsbeslutet och snarast påbörjar 
transformationsprojektet, 


att regelbunden återrapportering om hur arbetet fortskrider ska ske till 
Hälsingerådet och kommunstyrelsen. 


Sammanfattning 
Hälsingerådet har beslutat om att rekommendera kommunerna att anta ett 
inriktningsbeslut om fördjupad samverkan inom IT-området med fokus på 
infrastruktur och drift. Samtliga Hälsingekommuner utom Ljusdal har fattat 
beslut om det. Ett visst arbete har påbörjats och en utredning har genomförts 
för att ta fram ett förslag till hur man skulle kunna åstadkomma det. 


Utredningen visar tydligt att de som är verksamma inom kommunernas IT-
organisationer liksom kommunernas ledningspersonal ser vikten av att 
samverka. Den konstaterade också att det finns några frågor där det måste 
fattas ytterligare beslut för att på allvar komma vidare. En annan förutsättning 
för att lyckas är att man åstadkommer en bred förankring på alla nivåer i 
kommunernas organisationer och att man skapar en gemensam målbild. En 
avgörande fråga att besvara är givetvis varför man ska samverka.  


Yrkanden 
Bengt-Åke Nilsson (C), Mikael Löthstam (S) och Adam Rydstedt (M) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 114 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 81 
Tjänsteutlåtande 
Kommunstyrelsen 2020-09-15 § 78 


 


Beslutet skickas till 
Bengt Friberg 
Henrik Adestedt 
Hälsingerådet 
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§ 117 Dnr 2021-000085 - 001 


Revidering av bolagsordning och ägardirektiv för 
Fastighets AB Glysis 


Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna bilagd bolagsordning för Fastighets AB Glysis, 


att godkänna bilagt ägardirektiv för Fastighets AB Glysis, samt 


att som ägarinstruktion ge fastighets AB Glysis i uppdrag att genomföra 
byggnation av parkeringshus och lokaler för i huvudsak kommunal verksamhet 
på den nya stadsdelen ”Kattvikskajen”. 


Sammanfattning 
Kommunfullmäktige i Hudiksvalls kommun beslutade den 29 mars 2021 (§ 32) 
att revidera bolagsordning och ägardirektiv för Fastighets AB Glysis. Syftet med 
ändringen var att möjliggöra för Fastighets AB Glysis att bygga, äga och 
förvalta lokaler utöver den fastighet man redan har (”Guldsmeden”). 


Beslutet överklagades till förvaltningsrätten i Falun av tre intressenter. Det 
huvudargument som framförs är att kommunen (dess bolag) därmed direkt 
konkurrerar med privata fastighetsbolag vilket enligt de klagande är i strid med 
kommunallagens 2 kap 7 §. 


Förvaltningsrätten meddelade dom i frågan den 9 maj vilket innebär att man 
upphäver kommunfullmäktiges beslut från den 29 mars när det gäller 
revideringarna av bolagsordningen och ägardirektivet. Man upphäver också 
beslutet ”Ägarinstruktion för Fastighets AB Glysis” i den del som avser 
uppdraget att bygga kontor. Däremot avslår man klagandes begäran att också 
upphäva beslutet om byggnation av parkeringshus. 


Eftersom kommunen och dess bolag får bygga, äga och förvalta lokaler där 
man i huvudsak bedriver egen kommunal verksamhet föreslås ändringarna av 
ägardirektivet, bolagsordningen och ägarinstruktionen justeras så att detta 
tydligt framgår. I sammanhanget kan tydliggöras att de hyresgäster som är 
aktuella i fastigheten är verksamheter som ingår i den kommunala koncernen. 
Någon uthyrning till privata aktörer är således inte aktuellt.  


Beslutsgång 
Torsten Myrgren (M) anmäler jäv och deltar inte vid handläggning av och 
beslut i ärendet. Han ersätts av Emelie Gustafsson (M).  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 111 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 87 
Tjänsteutlåtande 
Ägardirektiv 
Ägarinstruktion 
Bolagsordning 
Dom förvaltningsrätten 


 


 


Beslutet skickas till 
Bengt Friberg 
Ulrika Wenn 
Fastighets AB Glysis 
Annika Lindfors 
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§ 118 Dnr 2022-000106 - 450 


Revidering "Föreskrifter om hantering av avfall under 
kommunalt ansvar för Hudiksvalls kommun" 


Kommunfullmäktige beslutar 
att antaga reviderade föreskrifter om hantering av avfall under kommunalt 
ansvar.  


Sammanfattning 
För varje kommun ska det enligt 15 kap 41§ i Miljöbalken finnas en 
renhållningsordning som ska innehålla de föreskrifter som gäller för 
kommunens avfallshantering och en avfallsplan. Förslaget till reviderade 
Föreskrifter har nu i enlighet med Miljöbalken (15 kap 41§) varit utställt i 6 
veckor och även skickats till berörda instanser enligt missiv. Fyra svar har 
inkommit (se bilagor). Tre stycken utan särskilda yttranden. Miljönämnden har 
lämnat tre stycken förslag i sitt yttrande och föreskrifterna har ändrats i enlighet 
med nämndens påpekande.  


Yrkanden 
Bengt-Åke Nilsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-0607 § 116 


Planutskottet 2022-05-31 §80 


Tjänsteutlåtande 


Föreskrifter 


Yttrande Länsstyrelsen 


Yttrande Tekniska nämnden 


Yttrande Stena Recycling AB 


Yttrande Norrhälsinge miljökontor 


Missiv 


 


Beslutet skickas till 
Hans Gyllow 
Tekniska nämnden 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 
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§ 119 Dnr 2021-000276 - 040 


Inköps- och upphandlingspolicy för Hudiksvalls 
kommun 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anta inköps-upphandlingspolicyn.  


Sammanfattning 
Fr o m 1 jan 2020 har Kommunalförbundet Inköp Gävleborg upphört att vara 
upphandlande myndighet för medlemskommunerna. I och med att Inköp 
Gävleborg upphör att vara upphandlande myndighet återgick ansvaret för detta 
till respektive kommun. Samtidigt startade ett nätverkssamarbete, 
Inköpssamverkan Mitt inom upphandling- och inköpsfrågor mellan 
Hälsinglands kommuner. Styrgruppen för Inköpssamverkan Mitt har under 
oktober 2021 tagit fram ett förslag till en gemensam upphandlingspolicy, som 
ska ligga till grund till föreslagen inköpspolicy. Av inköpspolicyn framgår att 
Hudiksvalls kommun ska genom strategiska överväganden i upphandlings- och 
inköpsprocessen driva samhällsutvecklingen i en hållbar riktning och bidra till 
en effektivare användning av kommunens resurser.  


Inköp är ett strategiskt viktigt verktyg som ska bidra till att kommunens mål 
uppfylls över tid För att kunna uppnå detta ska kommunens inköp av varor, 
tjänster och entreprenader genomsyras av samverkan, effektivitet, kompetens, 
rättssäkerhet, objektivitet, affärsmässighet, konkurrens och en ekologisk, social 
och ekonomisk hållbar utveckling.     


Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 117 


Allmänna utskottet 2022-05-24 § 82 


Tjänsteutlåtande 


Inköpspolicy 
 


Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 
Ekonomienheten 
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§ 120 Dnr 2022-000245 - 042 


Årsredovisning och revisionsberättelse 2021 
Samordningsförbundet Gävleborg 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anse att kommunalförbundet bedrivit verksamheten i förhållande till det 
ändamål kommunfullmäktige har fastställt, 


att verksamheten utförs inom de kommunala befogenheterna, samt 


att godkänna årsredovisningen och revisionsberättelse och lägga dem till 
handlingarna.  


Sammanfattning 
Enligt kommunallagen 6 kap 1 § har kommunstyrelsen uppsiktsplikt över 
kommunalförbund som kommunen är medlem i. Hudiksvalls kommun är 
medlem i Samordningsförbundet Gävleborg. Kommunstyrelsen ska årligen 
bedöma om förbundets verksamhet varit förenligt med ändamålet enligt 
förbundsordningen. 


Förbundet har tretton medlemmar; Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen, 
Region Gävleborg och kommunerna Bollnäs, Gävle, Hofors, Hudiksvall, 
Ljusdal, Nordanstig, Ockelbo, Ovanåker, Sandviken samt Söderhamn.  


Förbundets ändamål är att inom det geografiska området för Gävleborgs län 
svara för en finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet. Syftet är att 
underlätta och förbättra möjligheterna till egen försörjning för individer som är 
i behov av samordnade rehabiliteringsinsatser. Syftet är också att arbeta med 
samordnade förebyggande insatser. Förbundet ska sträva efter en effektiv 
användning av gemensamma resurser.  


I revisionsberättelsen för 2021 görs bedömningen att styrelsen i 
Samordningsförbund Gävleborg bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt 
och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt att den interna 
kontrollen har varit tillräcklig. Vidare att räkenskaperna i allt väsentligt är 
rättvisande och att årsredovisningen har upprättats i enlighet med tillämpliga 
delar av lagen om kommunal bokföring och redovisning och god 
redovisningssed. Revisorerna tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas 
ansvarsfrihet. 


Granskningen av årsredovisningen, revisionsberättelsen och revisionsrapporten 
har genomförts av kommunledningsförvaltningen.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 110 


Allmänna utskottet 2022-05-24 § 77 


Tjänsteutlåtande 


Årsredovisning 2021 


Revisionsberättelse, samordningsförbundet 


Revisionsberättelse, KPMG 


Granskning av årsredovisning 


Rapport god ekonomisk hushållning 


 


Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 
Samordningsförbund Gävleborg 
Ekonomienheten 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
24(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 121 Dnr 2022-000063 - 012 


Konkretisering av de tre övergripande målen kopplat 
till Agenda 2030 
Kommunfullmäktige beslutar 
att anta revidering av styrdokumentet Konkretisering av de övergripande målen 
med tillhörande indikatorer, innefattar Agenda 2030.  


Sammanfattning 
Kommunen har arbetat med att koppla kommunens vision och 
konkretiseringen av de övergripande målen till Agenda 2030. Flera av de 
indikatorer som kommunen använder i kommunens styrsystem återfinns bland 
KOLADAs indikatorer för att följa upp målen i Agenda 2030. Länk till 
KOLADA återfinns på kommunens hemsida om hållbarhetsarbete Hållbarhet. 


Hudiksvall är en ekokommun sedan 2002 och 2014-05-26 beslutade kommun-
fullmäktige om att delta i projektet Hållbar kommun- och regionutveckling för 
att arbeta med att tillämpa hållbarhetsprinciperna som utgör grunden för eko-
kommunarbetet. Deltagande i projektet har bidragit till att på ett tydligt sätt 
väva ihop kommunens arbete med den ekologiska hållbarheten och den sociala 
hållbarheten då det inte går att bortse från någon del av dessa om målen i 
Agenda 2030 ska kunna uppnås. Kommunens arbetssätt att tillämpa 
hållbarhetsprinciperna beskriver hur kommunen ska arbeta för att bidra till 
Agenda 2030.  


I kommunens kommande övergripande uppföljningsarbete bör en 
återkommande samlad uppföljning presenteras utifrån de indikatorer som 
Rådet för främjande av kommunala analyser har tagit fram som stöd för 
kommuners genomförande av Agenda 2030. 


Yrkanden 
Stina Jonsson (C), Lina Johnsson (MP), Adam Rydstedt (M) och Annika HUber 
(S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 119 
Allmänna utskottet 2022-05-24 § 84 
Tjänsteutlåtande 
Agenda 2030  


 


Beslutet skickas till 
Annika Lindfors 
 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
25(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 122 Dnr 2022-000385 - 110 


Avsägelse från uppdrag som ledamot i 
kommunstyrelsen, Patrik Nilsson (SD) 


Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Patrik Nilssons anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot i 
kommunstyrelsen, samt 


att till ny ledamot utse Peter Asp-Vilén (SD).  


Sammanfattning 
Patrik Nilsson (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.  


Beslutsunderlag 
Avsägelse 


 


Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Patrik Nilsson 
Peter Asp Vilén 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
26(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 123 Dnr 2022-000386 - 110 


Avsägelse från uppdrag som oppositionsråd, Patrik 
Nilsson (SD) 


Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Patrik Nilssons anhållan om entledigande från uppdrag som 
oppositionsråd för sverigedemokraterna från och med 5 juli 2022, sam 


att till nytt oppositionsråd från och med 5 juli 2022 utse Peter Asp-Vilén (SD).  


Sammanfattning 
Patrik Nilsson (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag från och 
med 5 juli 2022.  


Beslutsunderlag 
Avsägelse 


 


Beslutet skickas till 


Patrik Nilsson 
Peter Asp Vilén 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 
 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
27(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 124 Dnr 2022-000387 - 110 


Avsägelse från uppdrag som ledamot i demokrati- 
och kvalitetsberedningen, Patrik Nilsson (SD) 


Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Patrik Nilssons anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot i 
demokrati- och kvalitetsberedningen, samt 


att till ny ledamot utse Peter Asp-Vilén (SD).  


Sammanfattning 
Patrik Nilsson (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.     


Beslutsunderlag 
 Avsägelse    


 


Beslutet skickas till 


Demokrati- och kvalitetsberedningen 
Patrik Nilsson 
Peter Asp Vilén 
Annika Forslin 
Monika Lindblom 
Annika Lindfors 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
28(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 125 Dnr 2022-000185 - 008 


Motion - in och utfarten vid handelsområdet Medskog 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anse motionen vara besvarad.   


Reservationer 
Emot beslutet reserverar sig: 


Caroline Schmidt (C), Anton Stark (C), Stina Jonsson (C) Jan-Erik Jonsson (C) 
Jörgen Bengtson (C), Bengt-Åke Nilsson (C), Anette Spjutsvik (C), Matts 
Persson (C), Sven Bergström Trolin (C), Bernt Jons (C) och Erik Jensen (C).  


Sammanfattning 
Caroline Schmidt (C) har väckt en motion om att kommunen ska samla alla 
berörda aktörer för problematiken vid Medskogs handelsområde för att 
diskutera ett hållbart ekonomiskt alternativ. Motionen anses vara besvarad 
utifrån de olika insatser som kommunen redan genomfört och samtidigt som 
det är viktigt att de aktörer som är ansvariga för att lösa problemen kliver fram.  


Yrkanden 
Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till motionen. 


Mikael Löthstam (S), Jonas Holm (M) och Andrèa Bromhed (MP) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 


Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Caroline Schmidts förslag, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 127 


Planutskottet 2022-05-31 § 84 


Tjänsteutlåtande 


Motion 


 


Beslutet skickas till 
Caroline Schmidt 
Hans Gyllow 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
29(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 126 Dnr 2018-000207 - 008 


Motion om Teknikcentrum för alla 


Kommunfullmäktige beslutar 
att avslå motionen.  


Sammanfattning 
Peter Åkerström (KD) har väckt en motion om att utreda förutsättningarna för 
att skapa ett Teknikcentrum som, särskilt hos barn och unga, väcker intresse för 
teknik och naturvetenskap och som i förlängningen kan leda till ökat 
entreprenörskap. Motionen innehåller även förslag om ett museum där 
Hudiksvalls tekniska historia presenteras samt samarbeten med akademi och 
näringsliv. Motionen avslås främst med hänsyn till att det redan pågår ett 
omfattande arbete och samarbete inom teknikområdet och att ett 
Teknikcentrum skulle kräva stora personella och ekonomiska resurser.  


Yrkanden 
Lars Österberg (KD) yrkar bifall till motionen. 


Jonas Holm (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  


Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Lars Österbergs förslag, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 128 


Planutskottet 2022-05-31 § 85 


Tjänsteutlåtande 


Motion 


 


Beslutet skickas till 
Peter Åkerström 
Hans Gyllow 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
30(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 127 Dnr 2021-000596 - 008 


Motion - Anlägg blomsterängar för pollinerande 
insekters överlevnad 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anse motionen besvarad.  


Sammanfattning 
I november 2021 inkom Kent Sjöberg, Peter Åkerström, Lars Österberg och 
David Lindelöf, samtliga kristdemokraterna, med en motion om anläggning av 
blomsterängar. 


Arbete för att främja den biologiska mångfalden är mycket viktigt. Kommunen 
har sedan många år ett arbete för att främja ängsväxter och de insekter som är 
kopplade till dessa. Det befintliga arbetet bidrar i rätt riktning men det skulle 
behövas mer arbete. Inga specifika resurser för ett sådant arbete finns avsatta 
utan det arbetet har skett inom budget samt med visst nationellt stöd i form av 
jordbrukarstöd samt lokalt naturvårdsbidrag (LONA) för specifika insatser i 
projektet, Pollineringsprojekt Hudiksvall 2020-2022. 


Yrkanden 
Lars Österberg (KD), Ulrica Högbergh (V) och Annika Huber (S) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 126 


Allmänna utskottet 2022-05-24 § 89 


Tjänsteutlåtande 


Motion 


 


Beslutet skickas till 
Peter Åkerström 
Lars Österberg 
Åsa Terent 
Tekniska nämnden 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
31(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 128 Dnr 2016-000106 - 030 


Meddelanden om väckta motioner 


Kommunfullmäktige beslutar 
att meddelandena läggs till handlingarna 


Sammanfattning 
1. Motion - initiativ till en samägd solcellspark. Dnr 2022-000371 008 


2. Motion - ”Ko på rot” – en väg till mer lokala råvaror i kommunens 
verksamheter. Dnr 2022-383 008 


 


Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
32(32) 


Sammanträdesdatum 
2022-06-20 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 129 Dnr 2016-000105 - 030 


Delegationsbeslut 


Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut. 


Sammanfattning 
Byggnadsnämnden 2022-05-17 


Kommunstyrelsen 2022-05-10 


Kultur- och fritidsnämnden 2022-05-19 


Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2022-05-25 


Social- och omsorgsnämnden 2022-05-19 


Valnämnden 2022-06-07 





